



Tony Zi Long Tan, B.V.Sc., M.Sc., Ph.D.

Dr. Tan is the founder and Managing Partner of Z-Link Biotech Co. Ltd. He has over 30 years experience in the field of animal health across a range of animal species, including fish. He has had management roles in R&D, regulatory affairs, manufacturing, marketing, sales, and business development. Dr. Tan has extensive international business experience and has worked in the USA, Europe and Asia (particularly in China).

Dr. Tan received his veterinary degree from Foshan Veterinary College in China, his Master's Degree in Animal Science from Alcorn State University, and his Ph.D. in Microbiology from Kansas State University. During his earlier research career, Dr. Tan helped develop several vaccines for cattle, dogs, and poultry. He has published over 50 scientific publications and research reports.

Dr. Tan served Intervet-Schering Plough (now Merck/MSD Animal Health) for over 15 years in different positions, including R&D Group Leader, Project Manager Vaccine Manufacturing, Technical Marketing Manager Aquatic Animals, and Business Unit Director Companion Animals China.

From 2009 to 2016, Dr. Tan was Group Director of Business Development and Global Alliances for the Asia-Pacific Region of Zoetis (formerly Pfizer Animal Health). He successfully completed several large M&A transactions (total transaction value in excess of US\$100 million) and a number of technology licensing deals. These include the first antitrust divestiture project in China, the company's first joint venture project for vaccine manufacturing, and divestiture of a pharmaceutical manufacturing plant in Taiwan.

Dr. Tan is an Advisor to the China Global Investment & Trading Alliance (CGITA), an organization that promotes international business between China and other countries.

谭博士是易联生物科技有限公司的创始人。他在动物保健领域从业超过30年，涉及各种动物品种（含鱼类）和岗位部门，包括研发、产品注册、生产、市场、销售以及业务拓展。谭博士拥有丰富的国际工作经验，曾在美国、欧洲和亚洲（特别是中国）国家工作。

谭博士毕业于佛山兽医专科学校、从阿尔肯州立大学取得了动物科学的硕士学位、从堪萨斯州立大学取得了微生物学的博士学位。在他的研究生涯中，为牛、狗以及家禽类开发了数种疫苗，并且发表了超过50篇科学论文和研究报告。

谭博士在英特威/默沙东动物保健公司工作了超过15年，期间担任了不同职位，包括研发部主管、疫苗制造项目经理、水生动物的技术市场经理以及中国伴侣动物的事业部总监。

从2009年到2016年，谭博士在硕腾（原名辉瑞）担任业务拓展部门和国际联盟亚太地区高级总监。他成功地完成了数项重大企业并购交易（总交易额超过一亿美元）和若干技术转让项目。其中包括中国第一个反垄断剥离项目，辉瑞在中国的第一个合资企业和出售台湾的一家医药制造工厂。

此外，谭博士还是中国际投资和贸易联盟(CGITA)的顾问。CGITA是一个致力于促进中国和其他国家之间国际商务的组织。

